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Inleiding en vragen: 

De Vogelbescherming heeft een aanvraag gedaan voor nieuwe Natura 2000 gebieden vlakbij 

(of misschien net binnen de grenzen van) de gemeente Dalfsen. Het gaat hier om Slagharen-

De Krim en het Reestdal. 

1. Is het College hiervan op de hoogte? 

2. Raakt deze aanvraag ook de gemeente Dalfsen? 

3. Raakt deze aanvraag ook de stikstof-normen die gelden voor de gemeente Dalfsen? 

4. Op welke wijze is de gemeente Dalfsen betrokken bij deze aanvraag? 

5. Zijn er momenteel ook andere aanvragen binnen de gemeente Dalfsen (of in de 

 omgeving van de gemeente Dalfsen die van invloed zijn op de stikstof-normen voor 

 de gemeente Dalfsen)? 

6. Hoe kijkt het College naar nieuwe aanvragen voor Natura 2000 gebieden in of in de 

 omgeving van de gemeente Dalfsen? 

 

 

 

Beantwoording: 

1. Is het college hiervan op de hoogte? 

Het college was hier niet van op de hoogte, maar nu wel. Bedankt voor de attendering. Een korte 

zoektocht via Google leverde ons meer informatie over de aanvraag op. 

https://www.rtvoost.nl/nieuws/320534/Vogelbescherming-wil-nog-meer-Natura-2000-gebieden-in-

Overijssel 

De vogelbescherming doet een aanvraag bij het ministerie om een aantal gebieden in Nederland aan 

te wijzen als Important Bird Area’s (IBA's) en willen daarvoor gebieden aan laten wijzen als Natura 

2000 gebied. Organisaties kunnen dergelijke verzoeken doen bij het ministerie die vervolgens dat 

namens NL voor moet leggen aan Europa. In principe zijn gebieden belangrijk voor bepaalde 

vogelsoorten als 1% van de totale Europese populatie in dat specifieke gebied verblijft. 

Vogelbescherming is al vanaf 2000 bezig met IBA's.  De gebieden worden op basis van internationale 

wetenschappelijke criteria aangemerkt als belangrijk voor het behoud van vogels. De 106 in 2000 

geïdentificeerde IBA's in Nederland zijn opnieuw tegen het licht gehouden. Dit betekent dat er op 

basis van de criteria nieuwe bijgekomen zijn, andere afgevallen en sommige samengevoegd. Het 

aantal IBA's is gelijk gebleven. De meeste IBA's zijn tevens N2000 gebied.  

 

2. Raakt deze aanvraag ook de gemeente Dalfsen? 

Wij hebben deze vraag als volgt geïnterpreteerd: Hoe ver liggen de voorgestelde gebieden van de 



gemeentegrenzen van Dalfsen af, en eventueel van bedrijventerreinen of bebouwde gebieden af?   

Deze gebieden zijn niet aangemerkt als habitatgebieden vanwege voorkomende vogelsoorten. 

Hierbij speelt stikstofdepositie geen rol en zal e.e.a. geen gevolg hebben voor bouwplannen. 

Verontrusting van vogels speelt geen rol omdat de afstand te groot is.  

 

3. Raakt deze aanvraag ook de stikstofnormen die gelden voor de gemeente Dalfsen? 

Wij hebben deze vraag voorgelegd aan een ecoloog en zijn inschatting is dat een mogelijke 

aanwijzing van de Krim - Reestdal als Natura 2000 gebied,  geen problemen zal opleveren voor het 

stikstof verhaal omdat het om een vogelrichtlijn gebied gaat. Stikstof heeft alleen direct effect op 

verrijking van de bodem en daarmee op de verslechtering van de diversiteit van plantensoorten. Dit 

raakt niet direct diersoorten. Het Reestdal (4.790 ha)  is aangemerkt als IBA omdat hier de Ooievaar 

in behoorlijke aantallen broedt.  

Het gebied rond de vloeivelden in De Krim/Slagharen (8.084 ha) is aangemeld vanwege 

overwinterende Toendrarietgans, Wilde- en Kleine zwaan. Stikstofdepositie speelt bij deze soorten 

geen rol. 

 

4. Op welke wijze is de gemeente Dalfsen betrokken bij deze aanvraag? 

Het klopt dat de gemeente Dalfsen bij dergelijke voorstellen niet betrokken wordt. Dit komt omdat 

organisaties een dergelijk verzoek rechtstreeks bij ministerie moeten neerleggen omdat daar het 

bevoegd gezag is georganiseerd.  

 

5. Zijn er momenteel ook andere vragen binnen de gemeente Dalfsen (of in de omgeving van Dalfsen 

die van invloed zijn op de stikstofnormen voor de gemeente Dalfsen)? 

Het is ons niet bekend dat er andere verzoeken bij Ministerie liggen voor het aanwijzen van nieuwe 

Natura 2000 gebieden in of vlak bij de gemeente Dalfsen.  

 

6. Hoe kijkt het college naar nieuwe aanvragen voor Natura 2000 gebieden in of in de omgeving van 

de gemeente Dalfsen?  

Wat betreft de aanvraag van de Vogelbescherming (maar dit geldt ook voor mogelijke andere 

aanvragen) kan de gemeente Dalfsen op twee manieren invloed uitoefenen:  

1. Door het initiatief van de vogelbescherming te ondersteunen en dit uit te spreken en bij de   

aanvraag te voegen, of  

2. Door een zienswijze in te dienen naar aanleiding van deze aanvraag en later bij bekend making een 

eventueel bezwaar in te dienen.  

De ecoloog is van mening dat het college in dit geval niets moet doen. Niet de aanvraag 

ondersteunen en geen zienswijze indienen. Niet ondersteunen omdat het niet op gemeenlijk 

grondgebied ligt. Geen zienswijze indienen omdat het positieve ontwikkeling is voor biodiversiteit en 

er geen nadelige effecten voor eventuele ontwikkelingen van bouw en bedrijventerreinen in de 

gemeente Dalfsen hiermee niet in gevaar in komen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


